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"Plannen voor natuur- en
overstromingsgebieden klaar"
nieuws

Volgens Vlaams minister van Leefmilieu Kris Peeters (CD&V) is het de bedoeling om het
dossier Sigma-plan eerstdaags aan de Vlaamse regering voor te leggen. Naar aanleiding
van de waterellende van de voorbije dagen had de milieubeweging gevraagd dat de
regering nog voor het zomerreces een integraal besluit zou nemen over alle natuur-
overstromingsgebieden die tussen nu en 2030 in het kader van het Sigma-plan ingericht
zullen worden.
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Volgens Vlaams minister van Leefmilieu Kris Peeters (CD&V) is het de bedoeling om het dossier
Sigma-plan eerstdaags aan de Vlaamse regering voor te leggen. Naar aanleiding van de waterellende
van de voorbije dagen had de milieubeweging gevraagd dat de regering nog voor het zomerreces een
integraal besluit zou nemen over alle natuur- overstromingsgebieden die tussen nu en 2030 in het
kader van het Sigma-plan ingericht zullen worden.
Dat plan maakt deel uit van de Ontwikkelingsschets 2010, die aangeeft welke projecten het komende
decennium nodig zijn om het Schelde-estuarium veiliger, toegankelijker en natuurlijker te maken.
Volgens Peeters maken de Bond Beter Leefmilieu, Natuurpunt en het WWF zich nodeloos zorgen.
"Het operationaliseren van het Sigma-plan is klaar. De maatregelen worden op dit ogenblik in het
kader van de besluitvormingsprocedure besproken met de inspectie van financiën en met de met de
betrokken kabinetten van Landbouw en Ruimtelijke ordening", luidt het.
Volgens de milieubeweging dreigde het besluit ook uitgehold te worden, onder meer onder druk van
lokale burgemeesters. Daarop reageert Peeters dat hij een lokaal draagvlak voor ingrepen
noodzakelijk acht, omdat die ingrepen een belangrijke impact hebben op de leefomgeving van
mensen. De minister heeft daarom "geluisterd naar de inbreng van de gemeenten, verenigd in het
Scheldelandschapspark".
Voor de concrete invulling van de overstromings- en natuurgebieden is door de bevoegde
administraties een "Meest Wenselijk Alternatief" (MWA) uitgewerkt. In verband daarmee laat
Peeters weten dat hij de vertaling van dat MWA naar concrete projecten, in twee fasen opdeelt.
"Naar 2010 en 2015 toe wordt alles wat nodig is voor de natuurlijkheid en veiligheid nu al concreet
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ingevuld", luidt het. Naar 2030 denkt de minister echter dat het niet verstandig is om nu al alles vast
te leggen. Een van de redenen daarvoor is dat men "in het vervolgproces rekening moet kunnen
houden met de belangrijke monitoring van de Scheldenatuurlijkheid".
Lees ook: geVILT: Hoelang nog vreet Schelde landbouwgrond weg?

Bron: Belga

VILT vzw
Bd Simon Bolivar 17 
1030 Schaerbeek

Contact
T • 0473 59 41 39 
M • info@vilt.be

Volg ons op:
 screenreader.visit us on our facebook page: https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
 screenreader.visit us on our twitter page: https://twitter.com/vilt_nieuws
 screenreader.visit us on our linkedin page: https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
 screenreader.visit us on our instagram page: https://www.instagram.com/vilt.nieuws

https://www.whoownsthezebra.be/
https://vilt.be/nl/privacy-beleid
https://vilt.be/nl/copyright-gebruik
https://vilt.be/nl/cookies
http://www.vilt.be/gevilt/detail.phtml?id=845
tel:0473594139
mailto:info@vilt.be
https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
https://twitter.com/vilt_nieuws
https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
https://www.instagram.com/vilt.nieuws

